
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Råkvåg aldershjem 
Dato: 26.04.2018 
Tid: 11:00-13:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Geir Riseth Leder  
Harald Fagervold Nestleder IF-PP 
Lars Bromstad Medlem  
Erling Fjeldahl Medlem  
Jon Audun Schei Medlem  
Jens Wanvik Medlem  
Janne Karin Skånøy Medlem  
Marna Waterloo Medlem  
Aase Grande Medlem  
Åse Lysvand Medlem  
Randi Knutsen Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Line Marie Rosvold Fjeldahl MEDL IF-V 
Sverre Pukstad MEDL  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Bjørn Ståle Aalberg Ass. helse- og omsorgssjef / Sekretær 

 
 
Merknader:  
 
Innspill på innkalling: 

Erling Fjeldahl: Ønsker å få med et punkt på sakslisten med gjennomgang av referat. 

Ønske om å få utlevert sakspapir på papir. Dette må sjekkes ut fra administrasjonen om det 
kan gjøres slike unntak. 
 

Informasjon/oppfølging av saker: 
 
Oppfølging av sak 2/18 – ny lov 
Det er en endring fra egen eldrerådslov til implementering av denne funksjonen i 
kommuneloven. Denne vil tre i kraft i løpet av 2018. Innholdet i lovtekst og fortolkning vil være 
uendret. 
 
Disse sidene sier litt om det: 
https://pensjonistforbundet.no/nyhet/3053-eldreraringdsloven-oppheves 
 



https://www.regjeringen.no/no/tema/kommuner-ogregioner/ 
kommunereform/Verktoy/lokaldemokrativeilederen/kommunen-oginnbyggerne/ 
eldrerad-og-rad-for-personer-med-nedsatt-funksjonsevne/id2425376/ 
 
Vedtak:  
Saken tas til etterretning 
 
Oppfølging av sak 3/18 – Årsberetning fra Leksvik og Rissa eldreråd 
Ledere fra hvert tidligere eldreråd informerer/legger fram årsberetning. 
 

 
 



 
Vedtak: 
 
Årsberetning fra Leksvik og Rissa eldreråd er sendt ut til medlemmene. Ingen anmerkninger til 
årsmelding. 
 
 
Ny sak fremmet i møte: 
 
DR 9/18 Søknad om støtte til å lage et digitalt museum i Betania Råkvåg etter Magne 
Sandøy 
 
Se vedlagte søknad om kr 10.000,- og prosjektbeskrivelse: 



 

 



Vedtak: 
 
Eldrerådet innvilger kr 6000,- til søker. 
 
 
Innkalling av vara: 
Utfordrende å få vara ved frafall av faste medlemmer. 



Vedtak: 
Leder for eldrerådet tar en gjennomgang med ansvarlige for innkalling av vara. Valgnemnda får 
tilsendt liste over medlemmer og beskrivelse av utfordringene. Eldrerådet ber nemnda utforme 
en ny varaliste som godkjennes av kommunestyret. 

 

Informasjon/drøftingssaker 
 

Videre møteplan:  
5/6 – Sjølyst omsorgsboliger. Inviterer ordfører. 
16/10 – Stadsbygd eldresenter  

Arbeidsgruppe for Stadsbygd omsorgsboliger: 
Det er nedsatt en arbeidsgruppe der eldrerådet skal være representert med medlem. Det 
etterlyses møter, da ingen har fått innkalling pr i dag. Det sendes en henvendelse til kommunen 
om hvordan status er i denne saken. 

Høringsuttalelser: 
Det ser ut til at eldrerådet er tilsendt flere saker som høringsinstans, men at høringene ikke er 
svart ut. Det ligger ikke saker i saksbehandlersystemet til behandling på disse områdene. 
Nestleder poengterer at dette ble kommentert under siste kommunestyremøte. 

Leder og administrasjonen sjekker ut dette. 

Merknad: 
Etter møtet kontaktet sekretær for Eldrerådet sekretær for kommunestyret. 
Det viser seg at den malen som benyttes av saksbehandlere har en del råd oppført som en 
utsjekk for å kvalitetssikre uttalelsesgrunnlaget.  
Når det står NEI ut for rådene, betyr det at rådet IKKE er særskilt høringsorgan, og er derav 
ikke tilsendt noen høringsdokumenter med forespørsel om uttalelse.  
MAO er ingen av høringene som ble nevnt i siste kommunestyret noe som var tilsiktet 
Eldrerådet som høringsorgan. 

Dialysen: 
Dette er en viktig sak for eldrerådet og rådet ønsker å utøve påtrykk for å få beholde denne 
tjenesten.  

Til neste møte inviteres helse- og omsorgssjefen for å orientere om saken. 

Indre Fosen menighetsblad: 
Avtale med Rissa eldreråd og Rissa menighetsblad om å disponere fritt en ½ side for kr 1000,- 
Der skulle det legges ut informasjon om aktivitet og saker fra eldrerådet. 
Etter sammenslåing av menighetsbladene (prøveprosjekt) er det vurdert at dette er ikke er et 
menighetsbladinnhold. Eldrerådet skal bruke dette som en informasjonsside, der det ikke skal 
være noen politiske aspekter eller informasjon som er irrelevant for eldre innbyggere. 

Hvordan det blir videre er ikke helt avklart enda, og Harald Fagervold følger saken videre.  

Eldrepris på Eldres dag: 
Medlemmer må vurdere hvordan prisen skal utformes. I tillegg kriterier for tildeling og når den 
skal utdeles. Antall priser må også avklares, samt at det må nedsettes en komite.  

På møtet 5/6 må det fattes vedtak om hvordan disse punktene skal gjennomføres. 

 
Referatsaker: 
 



Saksliste kommunestyremøte 24.04.2018 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=77 
Saksliste og protokoll Formannskapsmøte 05.03.2018 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=142 
Saksliste og protokoller Helse- og omsorgsutvalget 13.03. og 16.04.2018 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=107 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=152 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 6/18 Informasjon om etablering av samarbeidsutvalg for 

pensjonistforeningene i Indre Fosen 
 

DR 7/18 Søknad om aktivitetsmidler for eldre til hederskveld.  
DR 8/18 Søknad om støtte til underholdningskveld fra Stjørna 

pensjonistforening 
 

 Fremmet i møte:  
DR 9/18 Søknad om støtte til å lage et digitalt museum i Betania 

Råkvåg etter Magne Sandøy 
 

 
 

DR 6/18 Informasjon om etablering av samarbeidsutvalg for 
pensjonistforeningene i Indre Fosen 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 26.04.2018  
 
Vedtak: 
 
Tas til etterretning. 
 
 

DR 7/18 Søknad om aktivitetsmidler for eldre til hederskveld. 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 26.04.2018  
 
Vedtak: 
 
Eldrerådet innvilger kr 4000,- til søker. 
 
 

DR 8/18 Søknad om støtte til underholdningskveld fra Stjørna pensjonistforening 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 26.04.2018  
 
Vedtak:  
 
Eldrerådet ser at søker har dette arrangementet med deltakeravgift. Det er ønskelig å støtte 
opp rundt alle gode arrangementer men vil prioritere de med ingen deltageravgifter. Eldrerådet 
reduserer derav stønadssummen noe og innvilger søker kr 3000,- . 
 
 


